

# USINE A THE GISOVU

12

B.P. 60 KIBUYE

EXH. P. 67 *Red*  
275 995

Cpte: B.C.R. N° 10/17 Kigali  
B.C.R. N° 050 Kibuye

B.P. 1007 KIGALI  
TEL.: 68435, 68436, 68437  
RWANDA

GISOVU, le 13/06/1994

N/Réf.:

Monsieur KAREMERA Edouard  
Ministre de l'Intérieur

Monsieur le Ministre,

Faisant suite à notre entretien au bureau communal de Gisovu, je vous fais parvenir une copie des rapports adressés au Directeur de l'ISIB. The.

La copie en application des recommandations formulées au 10<sup>ème</sup> et 11<sup>ème</sup> paragraphes de l'avis de M. BAKARIZIYA Michel, Directeur de l'ISIB. The, est entièrement la commercialisation de l'acier bloqué et un stock actuel de plus de 1000 t. sans aucune et envisageant dans le cadre de nos activités.

Avec toute mes remerciements pour votre compréhension et toutes les considérations.

*Signature*

# GISOVU TEA FACTORY

**B. P. 60 KIBUYE**

---

**B. P. 1007 KIGALI**

**Account: B.C.R. 6710/17**

**KIGALI**

**B.C.R. 90050 Kibuye**

**TEL.: 68435,68436,68437  
RWANDA**

**Our ref.:**

**Gisovu, 13/06/1994**

Your Excellency,

Further to our discussion on /06/1994 at the *Gisovu Communal Bureau*, I am sending you a copy of the Report which was sent to the Director of OCIR -The.

The implementation of the recommendations on page 4 need the backing of Mr. Michel Bagaragaza, Director of OCIR – The, otherwise the marketing of Tea will be blocked and a current stock of over 1000t will be depreciated and congested in the factories which will stop their activities *ipso facto*.

Thank you most sincerely for your understanding.

Yours faithfully,

(Signed)

2 1911

(1)

249 A